
RÁD KöZsÉGI öNKoRMÁNYZAT KÉ,PvlsF],Ló-TEsTin,ETÉNEK

JEGYZÓKÖNYVE

a 2010. noYember 25-i rende§ nyílt üléséről

NaDirend: ( Ha(áro7a tok: 28 l - 289-ig)

1.1 Rád Községi Önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló 2|20I0.(II.25:) szimú
rendeletének módosítása (III.) a 9/201o.(xl. 25.) számú lendelet elfogadása
Előte{esáő: Lieszkovszki Gábor polgámlester

2,1 A lrelyi szociális ellátásokról és szociáis támogatásokól szóló l0/2010.(xl 25.)
számú helyi önkományzati rendelet megalkotá§a, figyelemmei a 13/2008,(xI. 30.)
számú rendelette] módosított l/2007.0. 31.) számú he]yi önkormán}zati lendelettel
kapcso]atos töIvényességi ésZrevételekre,
bldterjes,/ló: Rutkel Róben.ieg1.,o

3, Julrl.11,Vas a ll, Rákoczi l-erenc Allal;n05 lsko.a |ó Jolgo,,ji] 5,,ám;r3
Előteri9sztő: Koó§ János iskolaigazgató

4./ A kommunális szemét iirtalmatlanítási és szálítási díja Rád községbóL. az Eszak
Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és Kömyezetvédelmi
Önl<ormányzati Társulás Ököl.telek-völgyi lerakój ába 20 1 1. január 1-től
Előterjesztő| Lieszkovszki Gáborpolgárínester

5./ Vételi ajfulat a meghirdetett szeszfőzdei berendezésre
Előterjesáő: Lieszkovszki Gábor polgármester

6,/ A Tavirózsa G, A. Kli kérelme az önkonnányzat 027 helylajzi számú kivett íijldúttal
kapcsolatos útkezelői hozzájárulással össZeffiggésben
Előterjesztő: Lieszkovszki Gáborpolgá1mestel'7./ Közvilágítás í'ejlesztése, működtetési költségeinek biztosítása, valamint
önkonnányzati utakjavítására költségek tervezése a 2011, évi költségvetésben
Előterjesztő: Tiszolczy Gábor pályázati tanácsnok

8./ Tájékoztató az önkonnányzati képviselők önköltséges képzéséről
Elóterjesztő| Lieszkovszki Gábor polgáimester
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Jegyző kön}.v

Rád KöZség Képviselő-testületének 2010. november 25-én megtartott
rendes nyílt üléséről.

Rád Polgfumeste Hivatal tanácskozóterme

Ké§zül1|

Az ülés helye:

J€len vannaki

Meghívottak:

Lieszkovszki Gábor polgám,]estel
Illés János alpo]gármester
LáZár István képviselő
Mészáros György képviseló
PuporkánéPapp Gabliella képviselő
Tiszolczy Gábor képviselő

Koós János iskolaigazgató
Vargaviktória óvodavezető
szunterTiborné köztisztviselő,pénzügyivezető-tanáosos

Tanácskozási ioggal részt vesz: Rutkai Róbertjegyző

Lie§zkovszki Gábor polgármester: Köszöntöm a mai rendes képviselő{estllleti ülésen
megielenteket: képviselőasszon),t, képviselő urakat, az intézméli}.vezetőket, jegyző urat,
pénzügyi vezető{anácsos asszon}t, Megállapítom, hogy a képviselő-testiileti ülés
határozatképes. Napirend elótt mcgkérenr jegyző urat, hogy mondja el pénzügyi
iaj ékoZtatój át.

Rutkai Róbcrt jegyző: A képviselők számára irásban is megküldött tájékoztató szelint:
2 882 863 Ftot vettünk idáig igénybe a folyószámlahitel keletürkből. AZ
értékpapírszámlánkon 2'7 832231 Ft van, Az értékpapírszámla mozgásáról a kimutatást
mindenki megkapta, Jelen pillanatban a novemberi kifizetetlen számláinl( összege: t 490 000
Ft. A 2010, élae tervezett adóbevétel 24800000 Ft volt, ebből a rnai napig befol1t
2J 4JO ]45 l t, L./ 4 oo elmarada>l mutat,

Lieszkovszki Gábor polgármestcr: KéIem a javasolt napirendi pontokhoz tegyék meg
észrevételeiket. j avaslataikat, majd ezutfu határozzunk a mai napirendről.

281/201O.(XI. 25.) szárnú határozat (3 igen 2 nem 1 taíózkodás szavazattal)

Rád Községi ÖnJ<ormányzat Képviselő_testülete a 2010. november 25-i rendes ülés
meghívójában napirendre javasolt .,Javaslat a Polgámlesteri lIivatal beosztott dolgozói jövő
évi illetnényének és juttatásainak (cafeteria) 2011, évi költségvetési megtervezése" címú
előterjesztést, nem veszi napirendjére,

282l2010.(XI. 25.) számú határozat (5 igen 1 nem 1 szavazattal)

Rád Községi Önkományzat Képviselő{estülete a 2010. november 25-i rendes ülés
neghívójában napirendre javasolt ,.Javaslat a Polgármesteri ]-Iivatal beosztott dolgozói jövó



évi illetményének és juttatásainak (cafeteria) 2011. évi költségvetési megtervezese" cimú
előterjesztést, a 2010, december 09-i rendes képviselő{estületi ülésen veszi napirendjére.

283/2010.rxl. 25,) számú határozat (6 igen egyhangú szavazattal)

Rád Községi Önkományzat Képviseló-testülete a 2010. november 25-i rendes ülés
napilendjét aZ előterjesztő által vissza\ont,,Új orrosi Re|deld" és 20]0. december 09-i
rendes képvise]ő_testületi ülésle áttett .,Javaslat a Polgármesteri Hivatal beosztott dolgozói
jövő évi illetményének és juttatásainak (cafeteria) 2011. évi költségvetési megtervezése'.
előterjesztéseke í'igyelemmel az alábbiak szerint hagyja jóvá:

1.1 Rád Községi Önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szó]ó 2/2010,(IL 25,,) szimú
Iendeletének módosítása (IIL) a 9/201o,(xl.25.) számú rendelet elfogadása
Előteljesztő| Lieszkovszki Gábor polgármester

2./ A helyi szociális ellátásokól és szociáiis támogatásoból szóló l0/2010,(XI. 25.)
számú helyi öntormányzati rendelet megalkolása. figyelelttmel a 13/2008.(XI. 30.)
számú lendelettel módosított Il2007,(L 31.) számú helyi önJ<ormányzati lendelettel
kapcsolatos törl ényességi észrevételekre,
Elolerjes7ló: RuLkai Roben jcg5 zö

3.1 Jutalmazás a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola 16 dolgozója számára
Előterjesztő: Koós János iskolaigMgató

1.1 A kommunáis szemét rfutalmatlanítási és szállítási díja Rád közsógbol. aZ Fszak
Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és Köm,vezet!édelni
Önkormányzati Társulás Ököúelek_vö]gyi lerakójába 201 l, január 1-tól
Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor polgármester

5./ vételi ajá at a meghirdetett szesz]'őzdei berendezésrc
Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor polgárme§ter

6./ A Tavirózsa G. A. Kft kérelme az önkormányzat 027 helyra|zi számú kivett íiildúttal
kapcsolatos útkezelói hozzájfu ulással összefliggésben
Előterjesztő: Lieszkovszki Gáborpo]gármester

7.1 Közvilágítás fejlesztése, núködtetési költségeinek biztosítása, valamint
önkományzati utakjavítására költségek ten/ezése a 2011. évi költségvetésben
Előterjesztő: Tiszolczy Gábor pályázati tanácsnok

8./ Tájékoztató az öntományzati képviselők önkö]tséges képzósérő]
Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor polgálmester

NnDirendi Dontok tárgvalása előttI

284/2010.(Xl. 25.) számú határozat (ó igen egyhangú szavazatta])

Rád KöZségi Önkormányzat Képviselő-testü]ete a lej&t hatliridejií határozatok
végrehajtásáról készített polgármesteri beszámolót áttekintette és elfogadja.



Napirendi Dontok tárgyalá§ai

1, napirendi pont: Rád Községi Ölrkonnányzat 2010. évi költségvetéséről szóló 2/2010,( ,

25.) számú rendeletének módosítása (III.) a 9/2010,(xI. 25.) számú
rendelet elfogadása

szunter Tibornó vez€tő-tanác§os, közti§ztvi§clő| A 2010, évre elfogadott öntolmáüyzati
költségveté§ünk előterje§Ztett módosító tételeit, önkonnányzati hatáIozat, vagy egyéb
jogszabály alapján szerke§Ztettiik módosításként a költségvetésbe. Ezeknek aZ összegeknek a
tecbnikai átvezetéséről szól a költségvetés harmadik (IIL) számú elóirányzat modositása, Új,
saját döntésijavaslatot, nem tartalnaz aZ előterjesztett lendeletmódo§ítás.

Rutkái Róbert jegyző: Az előterjesztett rendeletmódositás korrekt, elfogadáslajavasolom,

9/2010.(XI. 25.) számú rendelet (6 igen egyhangú szavazattal)
Rád Községi Önkományzat 2010. évi költségvetéséről szóló, 5/2010.(IV, 08,)
és 6/2010.X, 09.) szánú rendeletekkel módosított 2|20I0.(II. 25) szát-l:,tt
rendeletének módosításáról (Ili.)

2. napirendi pont: A helyi szociális ellátásokJól és szociális támogatásokól szóló
l0/2010,(XI. 25.) számú helyi önkonnányzati rendelet megalkotása,
irgyelemmel a 13/2008.(XI. 30,) számrlr rendelettel módosított
1/2007.(L 31.) számíl helyi önkományzati rendeleltel kapcsolatos
törvényességi észíevételeke

Rutkai Róbert jegyzői A törvényességi felügyelet észrevételei, jogszabályváltozások és az új
képviselő-testúleti §truktúra együtt annyi változást jelentett, hogy rendeletnódosítás helyett
praktikusabb volt új önálló rendeletre javas]atot tenni, amelynek elfogadásáva] hatá]yon kívül
helyezi a képviseló-testület a korábbi elawllt lendeletét.

Tiszolczy Gábor pályázati tanácsüok: A rendelet 11. §-a sZó] a köZgyógyellátásról.
Javasolom a közgyógyellátást olyan 3. ponttal kiegésziteni, anely szerinl a képvise]ő-testü]et
egyedi elbírálás alapján minősített többséggel lendszeles, illetve eseti, negyedéves illetve évi
egysze.i, támogatást állapíthasson meg a lászorultaknak, A rendszeres közgyógyellátási
támogatásra, havi 2 500 Ft-ot javasolok, az esetire negyedé\,enl<ént 5 000 Ft-ot, és aZ évj
egy§zeri köZgyógyellátási tánogatásra 15 000 Ft-otjavasolok a rendeletben megáIlapítani,

Rutkai Róbert jegyző: E]ső hallásla nem a szándékkal, vagy az összegekiel van prob]éma.
Tudni kell azonban, hogy a jelenlegi közgyógyellátásban a kére]mezők kitöltik a megfelelő
nyomtatviin}1, amelyet a kérelemmel és a hozzá beadott igazolások]<al, bizonylatokkal együtt
küldiink tovább elbírálásra, Ezek utfu állapítják meg, hogy havonta a sziikséges és igazo]t
gyógysze. és egyéb készítmények összegébő1 mekkora összeggel tánogatja az állam
közgyógyellátás címen a kérelmezót.

Illés János alpolgármester: A közgyógyellátási igazolvanyiroz a háziorvos adja meg a
szükséges adatokat, Szerillten az elóterjesztett rendelet a jegyző által javasolt szövegezéssel
megfelelő, elfogadható és a továbbiakban, ha szükséges, a házionos tud segíteni a
köZgyógyellátási témában.
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Lieszkoyszki Gábor polgármester: Figyelemmel az elóterjesztett 10/2010.(XL 25.) számú
rendelettervezete, és ajegyző tájékoztatására a közgyógyellátási kérelemmel összefliggésben,
valamint az alpo]gármester véleményére, felteszem szavazásra, ajegyző á]tal a mai képviselő-
testületi ülésre előterjesztett rendelet szövegét.

l0/201o.(XI. 25.) szárnú rendelet (6 jgen egyhangú szavazattal)
A helyi szociális ellátásokól és szociális támogatásokól

3. napirendi pont: Jutalmazás a II. Rákóczi Ferenc Általános Isko]a 16 dolgozója számára

Koós János iskolaigazgató: A következőkkel támasztom alá aZ előterjesztésemet: a
Minőségilányitási Programunk 11. pontja foglalkozik az iskolában dolgozók
te|esítméíyértékelésével. Ez alapján lehet minősíteni a dolgozóintat. Minden é\üen írásban,
öt pontban foglaltan végezztik el a dolgozók nrinősítését. Óralátogatások aiapján és a tanórán
kívüli tevékenységek értékelésé\,el alakíúuk ki a minősítéseket. Figyelemrnel vagyuni a
tehetséggondozásban és a felzárkóztatásban elá1 eredményeke is, Az e]készült Él könlwün]<
13, oldalán foglaltük össze az eredményeinket, Itt találhatók a velsenyeken eléfi
erednényein](. A tantestü]et nagy része keményen dolgozik azért, hogy öregbítse jóhírét a
Rádi Altalános Isko]ának. A jutalmazásTa eredetileg j avasolt 750 000 Ft helyett, 700 000 Ft +
jfuulékainak jutalnazásra való kifi zetésére teszek javaslatot.

Tiszolczy Gábor pályázati tanácsnok Az i§kolaigazgató által benyújtott lövid előte{esztés
alapjrán nem támogathatom ajutalmazást. Eleve nenl értek cgyet ajavasolt, nirrdenti számara
azonos összegben fizetendő jutalonrmal. Nem hiszem, hogy ninden tanáI azonos minőségú
munkát végzett. szelintem van, aki a javasolt összegnél többet érdemel, és van, aki éppen.
hogy a fiZetését érdemli meg, Foglalkozni kellene azzal is, hogy miért visznek el több
gyemeket RádIó1 más iskolába, niért csökl(en a létszámunk? Az eredményeket elismerve,
tudok legalább 10 15 gyermek családjá,ól, akik nincsenek megelégedve a Rádi Általanos
Iskola szolgáltatásaival, ezéfi viszik máshova a gyemeküket, Erre megoldást kell keresni és
találni. Jelenleg aztjavasolom, hogy a j utalmazásra tett előtedesztést most utasítsuk el,

Lázár I§tván képvi§elő: A könyező településekről hány gyennek já1, a Rádi Általálos
Iskolába?

Koós János iskolaigazgató: Nyolc - kilenc gyelmek jár ide iskolába más településló1, Az
óvodai statisztikát is figye]embe véve, az elmúlt öt évben általában 1 2 gyermek keriil más
település iskolájába, a többi gyernek az óvoda után, nálunk kezdi meg az általános iskolai
tanulmányait. Az idei tanév beiratkozásai szerint 132 fő tanuló lenne iskolánkban. Az elmúlt
éve statisztikája alapján: ötödik osztályból 3 tanuló, a hatodik osztályból 2 tanuló, (1 tanuló
szakéfiői vélemény alapján) a hetedik osáályból 3 tanuló (2 tánuló szakértői vélemény
alapján, 1 tanuló Diósjenőre költözött) ment át násik iskolába. A nyolcadik osztályból 6
talulónk hiányzik, (20-an iratkoztak be, és most csak 14-en vannak) anrelyből 3-an mentek
masik iskolaba. egy bej.ró \ i5<Za]nenl Pe.lcre. l ld má.ik iskolat Vajdsz,on, Összesen tehát
l4-en mentek el, ebből 8 tanulót nem tudtun]< volna megmenteni aZ iskolánl( számfua,
Véleményen sze nt nyo]c év alatt tehát csak kb. 5 % azok száma, akik azért mehettek el,
mert az iskolával nem voltak megelógedve. EZ nem egy nagy összezördiilés a tanárok és a
szülők köZött. A Rádra kjköltözó csa]ádok nem hozzák nTind hozzánk a gyern'ekeinket, és
ebból adódik intább egy nagyobb szám. Ezeknek, családoknak a megszó]ítása, hozzánk
töfténó kapcsolása neln sikeúlt a részemlől, de ez nemcsak az iskola feladata l§nne. A
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tanórán kívüli iskolai szolgáltatások bővítése pedig kiadással jár, aá meg kell fizetni. Vagy a
lennlanónal. r ag) az igenybererolnek,

Pupork,ílré Papp Gabriella Ügyrendi Bizott§ág elnöke: En e]ege(]ett Vcg]ok az áta]ános
iskola munkájával és eredményeivel, javasoiom elfogadni a pedagógusok jutalmuására
e]őteiesztett, összegében az iskolaigazgató által módositott határozatj j avaslatot,

Lieszkovszki Gábor polgármest€r: Az iskola eredményiről az intézmény Honlapján is
tudósítani szükséges. AZ intéZményein}nél a béImaradvályt minőségi bérpótlékl<ént kifizetik
minden évben, az iskolánál tulórát is fizetnek a tanóÉn kívüli tevékenységéfi. Penc
köZségben két éve lemondták a tanifuok a túlórapénzrőj, mefi megéfiették, hogy nehéz anyagi
helyzetben van aZ önkormányzat.

Rutkai Róbert jegyzői Fontos tudni. hogy aZ intézményvezetők önállóan jámak el
intéZnényükben a jutalon' egyénre szabott mértékének nragállapításakor. A Polgármesteri
Hivatalbaí a jutalmazással kapcsolatban a jegyző egyeztet a polgármest9rrel, akinek
egyetértési joga van a jutalmazásra vonatkozóan, A költségvetési rendeletiink szerint a
jutalom előirányzat felhaszrrálásának engedélyezésélől, a fenntartó Képviselő-tesület dönt.
Az intézmények és intéZményvezetők autonómiáiát, kompetenciáil, tiszteletben kell tarlani. A
fenntMónak pelsze kőkemény kompetenciája, hogy biztosítja-e adott időpontban az anyagi
fedezetet a jutalmazáshoz,

Lázár István képviselő: van-e pénziink ajutalmazásra?

Lieszkovszki Gábor polgármester: A múködési kiadásoknál húszmillió forint
fonáshiányunk van jelerrleg,

Koós János iskolaigazgató: A túlórákról való lemondás, a túlóÉk ki nen' fizetése Pencen:
törvényséitő. A pedagógusnak a kötelező 22 óIa feletti oktató mulrtájáéit túlórát kell fiZetni.
amel}aől neln mondhat le a pedagógus sem, mefi aZ a tö.r'ény szeiint neki jár. Rádon a túlórás
órák 70 %-a tanórán kívüli szakkörök, és egyéb képzések finanszírozására esik. (PL, irodalmi
szakkör) Konepetálni is kell, ami szintén lehet túlóra. Mi 12-en visszük aZ iskolát, nenr csoda,
hogy nálunt 22 túlóra van.

Puporkáné Papp Gabrie|la Ügyrendi Bizottság elnöke: Az általános lskolában a minőségi
bérpótlékot miért kapjalk a tanárok?

Koós János iskolaigazgató: A többletmunkáért 1izetjük a minőségi béryótlékot.

Puporkáné Papp Gabriela Ügyrendi Bizottság elnöke: Ha nem végealének többletmuntát
a tanfuok, alikor is kapnák a minőségi béryótlékot?

Koós János i§kolaigazgató: Igen, akkor is kapnák a minőségi bérpótlékot. A jutalmazásra
egyébként a pénz az intéZmény költségvetésében átcsopoíosítással megoldható.

Rutkai Róbert jegyző: Mítködési kiadások fedezetére múködési hitelfelvéte]t tervezett az
öntonnányzat. Az előirányzatok megtervezésénél tehát ezt is figyelembe vettük, Nem került
sol ene a hiteifelvételre, ezért nem teljesült ajóv.ihagyott költségvetés szerint a bevételi olda1.
Ebből következik, hogy a kiadási előirányzatokat sem lehet maradéktalanul te}jesíteni, Még
átcsoportosítással sem, csak a hiány növelésével, A gazdasági megfontolásoktól fliggetlenül a
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f€nntafió, közsógpolitikai stb, megfontolásból dönthet úgy figyelemmel a likviditási
lehetőségeire is - hogyjutalmat fizet az intéZményvezető e]őteiesztése alapián,

285/20l0.1)(J.25.) számú határozat r l igen 5 nem s,/rva7dllal,

Rád Községi Önlormányzat Képviselő-testülete az iskolaigazgató írásban 750 000 Ft-Ia tett,
majd 700 000 Ft + járulékai összegre módosított jutalmazási javaslatát l igen és 5 nenr
ariinyban nem hag}-tajóvá, a kérelmet nem támogatta.

4, napirendipont: A kon]mrnális szemét áfialmatlanítási és szállítási díja Rád köZségből,
az Eszak Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális
Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Ónkormányzati Társulás
Ökörtelek-völgyi lerakójába 201 1. ianuár 1{ő1

Lie§zkov§zki Gábor polgármester: A képviselők megkaptlík az írásos e]őterjesztést, A
2631201.(X1. 11,) számú hatá.ozatunknak nregfelelően jártam el ebben aZ ügyben. Megtörtént
a jogi konzultáció is. A jogi szakvélemén}t szintén megkaptrák a képviselők. Az AvE Hevesi
Városfenntartó Kft-től 2010, novembel 15-én további infotmációt kértem. ame]yet aZ imént
átvettem a Kft jelenlévő képviselőjétől, Az áíalmatlanító kommunális hulladékot befogadó

hellyel kapcsolatos szerződésiiket kértem be. ahova jeleí]eg is Rád köZségból szállitják a
kommunális hulladékot, Bekértem továbbá tőlük a 2010. évre vonatkozó mérlegjegyek -
lerakó jegyek - másolatait is. Megkérem a szolgáltatónk jelenlévő képviselőjét, hogy
tájékoztassa a Képviseló-testületet mindezekől.

Hartdégen Gergcly AVE Hevcsi váro§fenntartó Kft: Aá gondolom, hogy mindent
megbeszéltünk a legutóbbi 2010, november 11-i képviselő-testületi ülésen. Nem tudok álüoz
többet hozzátenni, Várom azt, hogy hogyan döntőttek, mirejutottak aZ ellníllt kéthétben.

Rutkai Róbert jegyző: AZóta nem volt képviselő-testületi ülés, ezért döntés sem sziiletett,

Illés János alpolgárme§ter: A kiküldött elóterjesztés korrekt, .|ogilag a]átámasztott, aá
hiszem a képviselők mindaDnyian elolvasták. A po]gánnester által előtedesztett határozati
javaslatot isjónak taftom, KéIem a képviselóket, 1rogy azt fogadjuk cl.

Rutkai Róbert jcgyzől Arra számítottam, hogy a 2010, november 15-én általunk a
szolgáltatótól postafoldultával megkéft infomációkat, a jelen képviselő-tesüieti ülés előtt
megismelhetem, A pár perce átadott tájékoztató anyagot sajnáatomra nem i§merem. Ezért
ehhez nem tudok hozzászólni. Most tehát aZ előterjesztés címének megfelelően, a
kommrrnális hulladék Rád településről töfiénó, aZ futalmatlanítást is magába foglaló
elszállításának a díját kell megálapítania a Képviseló{estületnek,
Az előterjesáéshez felkéfi ügyvédi iloda átal készítettjogi szakvélemény került mellékelésre,
amely a szolgáltatóval kötött és a konrmunáishulladék §Zá]lítására vonatkozó szerződéssel
összefiiggő, A képviselők megkapták továbbá a 2006. évben megkötött szerződé§t é§ annak
módosítását is,
Enől a szerződésről a mfu említett jogi szakvélemény meglíllapította, hogy: ,,közbeszerzési
eüárást megkerüIő jogelle11esen megkötött szerződés". A negállapítás alapján a polgánnester
előterjesztésében javasolta, hogy a korábban jogellenesen megkötött és módosított Szerződést
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2010, december elsejével - hat hónapos, 2011. május 31-ig ta ó felmondási határidővel
írrisban mondja fel Rád KöZség Önkormányzata. A szándék tehát az, hogy jogilag rendezett
helyzetben lehessen pályázni majd a meghirdetendő közbeszerzési eljárásban közzétett
ajánlati felhívás alapj án.
A második javaslat, hogy már 2010. december l-től az Ökortelek-volgyi lerakóba legyen
szállítva Rád községből a kommunális hulladék

Hartdégen Gergely, AVE Hevesi Városfenntartó Kft: Úg1 gondo]om. hogy a szerzódés
érvényességének a kérdése jogi dolog, amelyről a jogászoknak kell beszélnie. Erről érr jelen
pillanatban nem nyi]atkoznék. A 2010. decenber 1{ől az Ököftelek_völgyi lera}óba történő
szállít.isnak semmilyen akadály sincsen. A Zöld Híd Régió Kft-vel már felvettiik a
kapcsolatot, mert 2010, júliusa óta vfuluk az önkormányzattól az értesítésünlret, hogy oda
kivánja szállittatni a kommunálishulladékot, Ha a költségkülönböZetet most elfogadják, akkor
már a 2010. december 1-től lévó beszállítás az új áron az Ököftelek-völgyi lerakóba töIténhet,
A hat hónapos felmondási idővel tö énő szerződésfelmondáslól ajogászainlGt tájékoztatjuk,
és anól egy későbbi időben tudunk beszélni.

Lieszkoy§zki Gábor polgármester: Kérem az elóterjesztett halározati javaslatokról
szavazzon a Képviselő-testület.

286/201O,(XI. 25.) szárnú határozat (6 igen egyhangú szavazattal)

R,id Köz§égi Önkormályzat Képviselő{estiilete a RÖNÉ-HP Kft (2176 Erdókürt, Nyárfa út
10.) köZszolgáltatóval, a közbeszerzési eljfuást negkerülő, 2005. január l-én joge]lenesen
megkötött, és 2005. december 20-án módosított hulladékszállítási szeződést, 2010, december
1-vel hat hónapos, 2011. május 31-ig taíó felmondási határidővel, felmondja,

Határidő| Felmondásközléseaközszolgáltatóval:
Szóban: 2010, novembel 25-én a képvi§elő-testüieti határozat meghozatalakor
Írásban: 201. november 29-én

I'elelős: LieszkovszkiGáborpolgfumester

28712010.(XI. 25.) számú határozat (6 igen egyhaDgú szavazattal)

Rád Községi Önkormányzat Képviselő,testülete felhílja az AVE Hevesi városfenntafió Kft-t,
hogy Rád községből, aZ Eszak - Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális
Hulladékgazdálkodási és Kömyezetvédelmi Önlonnányzati Trársulás Ököite]ek-völgyi
lerakójába szállítsa a 286/2010,(XI. 25.) számú határozattal felmondott szerződés felnondási
ideje alatt - 2010, december l-től - Rád községből a sziiárd kommunális hulladékot. anely
szenét futalmatlanítási és szállítási díja nem lehet magasabb, mint a Zöld Híd Régió Kft által
közölt és aZ AvE Hevesi városfenntafió Kff által ismefi fulalmatlanítási és szállítási díj
együttes összege,

Határidő: Hatfuozatköz]ése|
szóban: 2010. november 25-én a képviselő-testületi hatifuozat meghozatalakor
Írásbaa: 20l. november 29-én
Szállítás aZ Ökörtelek-völgyi lerakóba: 2010, decembel 1-tól

Felelős: Lieszkovszki Gábol polgáJmester, AVE Hevesi városfenntafió Kft
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5. napirendi pont: vételi ajánlat a meghirdetett szeszfózdei berendezésre

Lieszkov§zki Gábor polgármesterl A Képviselő-testület döntésének meglelelően
meghirdettük eladásra az önkományzati szeszfőzde berendezéseit. A sziki-Fíuit Falm Kft
(2120 Dunakeszi, Tóth Aryád út 33.) bruttó ],5 millió Ft - másfé] millió forint eg)összegú
vételár ajánlattal jelentkezett vevőkétlt. A vPoP szakenrberei a szükséges eljárási feladatoka
készen áIlnak, aZ eladói dönté§nek negfelelóen rövid határidőben járnak el, amelyrő1
tájékoztattak. Az ilyen típusú adás-vételnek ugyanis szigorú eljárási szabályai van]tak, Az
adás-vételi szeüódés megkötésére kérek lélhatalmazást.

288/20l0.(XI. 25. ) s7ám ú hatáío7al to igcn egyhatgú szirrazana1.1

Rád Községi Önkormányzat Képviselő-te§tülete a 259/2010,(x. 28,) számú határozatára
íigyelemmel, a Sziki-Fruit Farm Kft-nek (2120 Dunakeszi, Tóth Árpárt út 33,) bruttó 1,5
millió Ft másfét millió forint egyösszegű vételár negfizetése ellenében eladja a
fulajdonában álló:

1 db vörösréz, 240 literes fózőüst, nyilvántaúási száma 23326-L
1 db 600 literes hútőkészülék. nyilvántartási sziLfia:23326-2
2 db szeszpára cső. nyilvántartási száma: 23326-5
1 db 140 literes elő-párlatgyűjtő, nyilvántaúási száma:23326-07
1 db 120 literes finomító üst, nyilYántartási szil.lLa| 23326-08
l db 490 literes hűtőkészülék, nyilvántartá§i száma: 23326-6
l db szeszrrrérőgép (53 1 3) nyiivántaltási sz funa 23326 -1 6
1 db 60literes rézhordó, nyilvántartási száma:952130

szeszfőzdei berendezéseket.

Határidó:

Felelős:

Egyeztetésnek nregfelelően a szeződéskötésre, a vételár megfizetésére és a
berendezések el§Zállítására: 2010. nolember 29,
Lieszkovszki Gábor polg.imlestel

6. napilendi pont: A Tayirózsa G, A. Kft kérelme aZ öDkomlályzat 027 helylajzi számú
kivett íijldúttal kapcsolatos útkezelőj hozzájfuulással összefiiggésben

Lieszkoyszki Gábor polgármest€r: A kérelmező ismet a képviselők körében. Az érintett
t9rület is, AZ önkormányzat gazdasági érdeke hogy ezt a beszántott, és csak a kérelmező
tefiiletét érintő ,,Zsákutcát", amelyet ha később helyrcállítanak, csak a kérelmező tudja
hasznáni. EZért vételre ajánlja fel a kérelmezőnek ezt a területet az önkomlányzat, Elae a neln
létező külterületi területre nem á1l módunkban ugyanis, semerrnyit sem költeni.

289/20lo.(XI. 25.) számú határozat (6 igen egyhangú szavazattal)

fuíd Községi Önkomlályzat Képviselő-testülete RévésZ István (8258 Badacson}-tomaj, Pf.
10.) részére 490 320 Ft egyösszegű megfizetés ellenében eladja a Rád 027 hell.rajzi szánú
4086 négyzetméter területti kivett saját használatú utat. Az ár hatfuidő elte]téig történő
megfi zetésének elmaradása esetén jelen hatáozat érvényét veszíti.



Hataridő:
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A kérelmező értesítésére: 2010. december 3.
A szeúődés megkötésére: 2010. december 14.
Az ár megfizetésére: 20l0. december 20,
Lieszkovszki Gábor polgánnester

7, napilendi pont:

KöZvilágítás fejlesáése, múködtetési költségeinek biaosítása, valamint
önkormányzati utakjavítására költségek tervezése a 20l1. évi költségvetésben

Tiszolczy Gábor páIyázati tanácsnok: Javaslatom lényege, hogy a közvilágítás és az utak
kaíbantartása. minősége egyforma legyen minden kommunális adót fizető helyi lakos
szímára. Ezeknek a feladatoknak a finanszírozására javasolonr. hogy a 2011, évi
önkományzati költségvetésben 2 400 Fltal emeljük meg a kommunális adó összegét, és a
befol}t többletbevételt egy elkülönített céltevékenység szám]án taftsuk nyilván, amely
összeget csak közvilágítás fejlesztésre és útkarbantafiásra lehessen felhasználni. szánításaim
sze nt a többletbevétel 1 569 000 Ft ]ehet.

Rutkai Róbert jegyzó: A beszedett helyi komnrunális adó összege, a korábbi képviseló-
testiileti döntéseknek megfelelően most is csak felhalmozási kiadásokra pl. beruházás,
pályázati önrész, nagy értékú beszerzés kö]thető e], FeLhalmozási kiadás teljesítése minden
esetben csak képviselő-testiileti döntés alapján töfiénhet. ezért újabb, e]különített számia
nyitásának nem ]átom praktikus l]asznát, Eh,ileg egyetéfiek azzal, hogy viszonylag alacsony a
kommmális adó mértéke községüntberr, A szilárd kommunáiis hulladék várható jövő évi
jelentősebb emelése miatt azonban azt javaslon,], hogy 2011, évre vonatkozóan ne emelje a
Képviselő-testiilet a kommunális adó éves összegét. AZ útfelújításokkal összelüggésben a
kilszöbön álló szenn}.víz csatoma közmíiberuházásra is figyelernmel kell lerrni,

Illés János alpolgárrne§ter: Egyetértek jegyző úr álta] elmondottakkal. Tájékoztatom
továbbá a Képviselő-testllletet, hogy komplett lol]átokat láttam a Vici MEH-telepen, Ha
ezeket kilós riron megve lént, fol},tatni tudnánk az rárkok leletti gyalogos átkelők megbízható
korlátokkal való 9llátását,

Lázár István önkormányzati képviseló: En sem támogatom most a koLnmunális adó 2 400
Fttal történő emelését. Most elég lesz a szemétszá]lítási díj enelkedése, amit még
mindanrryiultnak meg kell emésaeni,

Rutkai Róbert jcgyző: Javasolom, hogy a következő év költségvetési tervezetében a
közvilágítással kapcsolatban a kofumunáis adóbevétel terhére legyen kiadási elóirányzat
jóváhagyva, amellyel megvalósulhat Tiszolczy Gábor képviseló úr. a közvilágítás pótlására,
fejlesztésére tett javaslata anélkül, hogy emelkedne 201 l, évben a koirmunális adó méfiéke.
A polgfumester úr által beterjesáendő előterjesztést ennek megfelelően a hivatal részéről így
állítjuk össze,

Határozatot nem hozott a Képvi§elő-te§tület
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8. napirendi pont:

Tájékoáató az önl(olmányzati képviselők önköltséges képzéséről

Lieszkovszki Gábor polgárme§ter: A tájékoztató ányagot megkapták a képviselők. Ez
önkományzati képviselők szrámrára meghirdetett tédté§es képzés. Az öt napos képzés áJa egy
Iöre 89 000 Ft.

Határozatot nem hozott a Képviselő-testiilet

Lieszkovszki Gábor polgármester: Ha nincs további kérdés, hozzászólás, akkor
megkö§zönöm a képviselő-testületi ülésen való részvételt, és az ülés bezáIom.
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